
Z Á P I S N I C A 

Zo zasadnutia obecného zastupiteľstva, ktoré sa konalo 18.03.2020 

Počet poslancov: 9 

Prítomní: 8 

Ospravedlnení: František Ambra  

Starosta obce: Mgr. Peter Švaral  

Hlavná kontrolórka: Natália Topolčányová  

Pracovníci obecného úradu podľa prezenčnej listiny. 

 

PROGRAM: 

1. Otvorenie, schválenie programu , návrhovej komisie a overovateľov zápisnice. 

2. Správa o rokovaní komisií OZ. 

3. Správa o kontrolnej činnosti . 

4. Voľba hlavného kontrolóra. 

5. VZN 1/2020 o dodržiavaní poriadku a čistoty , užívaní verejných priestranstiev a údržbe verejnej zelene 

na území obce Rohožník. 

6. VZN 2/2020, ktorým sa určuje prevádzkový poriadok pohrebiska obce Rohožník . 

7. Správa o činnosti športových a kultúrno –spoločenských organizácií pôsobiacich  v obci . 

8. Rôzne. 

9. Interpelácia poslancov.  

10. Diskusia. 

11. Záver. 

 

K bodu programu č. 1 

Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvoril starosta obce Mgr. Peter Švaral. Po privítaní poslancov a ostatných 

prítomných predložil na schválenie program riadneho rokovania. Starosta navrhol vypustiť bod 2. a bod 7 z 

 dôvodu vyhlásenia mimoriadnej situácie a pre zamedzenie šírenia nákazy koronavírusom. Jednotlivé body budú 

presunuté na najbližšie zasadnutie OZ.  Ako zapisovateľka bola určená p. Alena Karšayová, overovatelia  Mgr.  

Barbora Micháleková Richveisová PhD. , Mgr. Mária Matiko Štarková, návrhová a volebná komisia Bc. Juraj 

Abrahám,  p. Vladimír Báchor , p. Roman Havelka. 

OZ schválilo návrh na určenie zapisovateľa – p. Alena Karšayová, overovateľov zápisnice – Mgr. Barbora 

Micháleková Richveisová PhD, Mgr. Mária Matiko Štarková, zloženie návrhovej a volebnej komisie – Bc. Juraj 

Abrahám, p. Vladimír Báchor, p. Roman Havelka a program rokovania – uznesenie   1/2020  

za: 8, zdržal  sa: 0, proti:  0, neprítomný: 1- František Ambra 

 

K bodu programu č. 2 

Správu o kontrolnej činnosti podala hlavná kontrolórka Natália Topolčányová.  Bola vykonaná kontrola uznesení 

za rok 2019. Obecné zastupiteľstvo v roku 2019 prijalo 78 uznesení. Pri kontrole neboli zistené žiadne závažné 

nedostatky. Uznesenia z obecného zastupiteľstva na konci roka 2019, ktoré ešte neboli splnené sú v štádiu 

riešenia  z dôvodu vyhotovovania znaleckých posudkov.  

Druhá kontrola bola kontrola vyúčtovania dotácií poskytovaných v zmysle VZN č. 2/2019 – kontrolou bolo zistené 

rapídne zlepšenie dodržiavania podávania žiadostí a zlepšenie dodržiavania postupov pri zúčtovaní dotácii zo 

strany žiadateľov. Odporúča organizáciám pri vyúčtovaní dotácie dbať na dôsledné zdokladovanie napríklad 

viditeľné kopírovanie pokladničných dokladov aby boli dostatočne čitateľné. 



 

OZ vzalo na vedomie Správu o kontrolnej činnosti – uznesenie č. 2/2020 

za: 8,  zdržal  sa: 0, proti: 0, neprítomný: 1- František Ambra 

 

K bodu programu č. 3. 

Starosta navrhol aby voľba hlavného kontrolóra bola vykonaná tajným hlasovaním a určil volebnú komisiu 

v zložení p. Vladimír Báchor, Bc. Juraj Abrahám, p. Roman Havelka. Pozícia hlavného kontrolóra v obci 

Rohožník je vykonávaná na polovičný pracovný  úväzok. 

OZ schválilo spôsob voľby hlavného kontrolóra ako tajnú voľbu – uznesenie č. 3/2020 

za: 8,  zdržal  sa: 0, proti: 0, neprítomný: 1- František Ambra 

 

Starosta predstavil dvoch kandidátov, ktorí si podali žiadosť o pozíciu hlavného kontrolóra obce Rohožník na 

obdobie rokov 2020  - 2026. Poslanci boli s obsahom žiadostí vopred oboznámení a starosta požiadal  Ing. 

Ľubomíra Prušanského a Natáliu Topolčányovú o krátku prezentáciu. Po prezentácii vyzval starosta členov 

volebnej komisie aby vykonali tajnú voľbu.  Po sčítaní hlasov poslanec Vladimír Báchor prítomných oboznámil 

s výsledkom hlasovania. Ing. Ľubomír Prušanský – počet hlasov 3, Natália Topolčányová – počet hlasov  5. Pán 

Vladimír Báchor v mene poslancov zablahoželal p. Natálii Topolčányovej k zvoleniu do funkcie hlavnej 

kontrolórky. 

OZ konštatuje, že Natália Topolčányová bola zvolená v tajnej voľbe za hlavného kontrolóra obce Rohožník 

 – uznesenie č. 4/2020 

za: 8,  zdržal  sa: 0, proti: 0, neprítomný: 1- František Ambra 

 

K bodu programu č. 4 

Starosta predložil na schválenie Návrh VZN  1/2020 o dodržiavaní poriadku a čistoty, užívaní verejných 

priestranstiev a údržbe verejnej zelene na území obce Rohožník. Návrh bol zverejnený spôsobom obvyklým 

v stanovenom termíne a k tomuto návrhu bol podaný jeden podnet na doplnenie. Poslanec Vladimír Báchor 

navrhol zapracovať  do nariadenia zákaz kŕmenia divého vtáctva na Rašeline. Na problematiku kŕmenia kačíc na 

Rašeline a následne ich zvýšeného  počtu  upozorňujú už dlhší čas aj rybári. Počet kačíc, ktoré tu žijú aj migrujú 

sa za posledné obdobie natoľko zvýšil, že predstavuje hrozbu šírenia nákazy (vtáčia chrípka pod.). Všeobecne 

platí zákaz kŕmenia zvierat a vtáctva ľuďmi. Neodborné prikrmovanie ohrozuje ich zdravotný stav a v niektorých 

prípadoch vedie aj k úmrtiu. Zvyšky jedla a mŕtve zvieratá zase prilákajú iné živočíchy ako hlodavce a pod. 

Prikrmovať je možné len v čase núdze a na miestach na to určených. Ľudia, ktorí tam dennodenne chodia si 

neuvedomujú nebezpečenstvo, ktoré nám hrozí.  

Mgr. Mária Matiko Štarková navrhla umiestniť do tejto lokality  informačné tabule s upozornením na zákaz 

kŕmenia. 

Návrh VZN bol doplnený v § 10 Ostatné náležitosti životného prostredia : (6) Je zakázané kŕmenie zvery a voľne 

žijúceho vtáctva s výnimkou aktivít zabezpečovaných miestnou organizáciou Rybárskeho zväzu a Poľovným 

združením Hôrka. 

VZN 1/2020 je k zápisnici ako príloha č. 1. 

 

OZ schválilo VZN 1/2020 o dodržiavaní poriadku a čistoty,  užívaní verejných priestranstiev  a údržbe verejnej 

zelene na území obce Rohožník – uznesenie č. 5/2020 

za: 8,  zdržal  sa: 0, proti: 0, neprítomný: 1- František Ambra 

 

 

 

 

 



K bodu programu č. 5 

Starosta predložil na schválenie VZN 2/2020, ktorým sa určuje prevádzkový poriadok pohrebiska obce Rohožník. 

Návrh bol zverejnený spôsobom obvyklým v stanovenom termíne a obci neboli doručené žiadne pozmeňovacie 

návrhy. VZN bolo upravené v zmysle platného zákona. Obec prevádzkuje pohrebisko prostredníctvom 

pracovníka obecného úradu, ktorý má oprávnenie takúto činnosť vykonávať. 

VZN 2/2020 je k zápisnice ako príloha č. 2 

OZ schválilo VZN 2/2020, ktorým sa určuje prevádzkový poriadok pohrebiska obce Rohožník – uznesenie č. 

6/2020 

za: 8,  zdržal  sa: 0, proti: 0, neprítomný: 1- František Ambra 

 

K bodu programu č. 6 

Starosta prečítal požiadavku poslankyne Mgr. Márie Matiko Štarkovej, ktorá navrhla overiť pôvod privážaného 

odpadu do spoločnosti CRH Rohožník. Pri celosvetovej pandémii to vníma ako priamu hrozbu 

nekontrolovateľného šírenia koronavírusu a ohrozenie ľudí prichádzajúcich do styku s odpadom, pretože odpad je 

dovážaný z celej Európy.  

Starosta povedal, že na stretnutí so spoločnosťou CRH 04.03.2020 mu bolo oznámené, že odpad sa z rizikových 

oblastí už nedováža. 

Po diskusii sa poslanci dohodli, že starosta vyžiada od spoločnosti  CRH Rohožník všetky informácie o dovoze 

odpadu. O výsledku bude starosta e-mailom informovať poslancov a v prípade nejasností, prípadne pochybností 

rozhodnú o ďalšom postupe.  

OZ žiada starostu obce o zabezpečenie informácií o dovoze tuhých alternatívnych palív do závodu CRH 

v Rohožníku – uznesenie č. 7/2020 

za:  8, zdržal  sa: 0, proti: 0, neprítomný: 1- František Ambra 

 

Na otázku poslanca R. Havelku na zlý technický stav ozvučenia na cintoríne starosta odpovedal, že bude 

tlmočiť túto informáciu správcovi cintorína.  

Na otázku MUDr. J. Vrablicovej či sa šijú ochranné rúška  starosta odpovedal, že rúška sa šijú a odovzdávajú 

na Obecný úrad. Následne sa budú distribuovať občanom nad 60 rokov vyššie. Postupne sa zapájajú ďalší 

a ďalší dobrovoľníci. Obec zabezpečila látky, gumičky aj distribúciu.  MUDr. Vrablicová túto aktivitu všetkých 

zúčastnených ocenila. 

 

Na obecnom úrade  sú aj masky CO a tieto si môžu občania, po splnení podmienky, oproti podpisu vyzdvihnúť. 

 

Starosta informoval, že 09.03.2020 a 11.03.2020 zasadal krízový štáb obce Rohožník. Upozornenia a opatrenia 

boli zverejnené na internetovej stránke obce aj hlásené v miestnom rozhlase. Občania sú pravidelne o aktuálnych 

obmedzeniach informovaní.  

MUDr. J. Vrablicová upozornila, že pohreb sa konal za účasti Spiduchu, ktorý pozostáva zo starších občanov 

a odporúča seniorom túto činnosť v tejto situácii nevykonávať.   

Na základe porušovania nariadenia o zákaze vstupu na detské ihriská,  odporúčajú poslanci  detské ihriská 

označiť vytyčovacou páskou. Starosta povedal, že zabezpečí aby boli ihriská označené.  

Starosta informoval o očakávaných dopadoch na finančnú situáciu a fungovanie obce z dôvodu šíriaceho sa 

koronavírusu. Zatiaľ nikto nevie ako dlho kríza potrvá, avšak s určitosťou vieme povedať, že obec bude musieť 

nastaviť núdzový režim a urobiť rôzne ekonomické a iné opatrenia. Dorobia sa iba rozpracované aktivity 

a uvidíme čo bude ďalej.  

 

Ing. Ľubomír Prušanský pogratuloval p. Natálii Topolčányovej k zvoleniu do funkcie hlavnej kontrolórky. Na jeho 

otázku neustáleho neporiadku po dedine starosta odpovedal, že naši pracovníci robia čo môžu, avšak je to 

všetko o prístupe ľudí. Starosta prisľúbil, že lokality na Dušnici aj pri FC Rohožník osobne  preverí.  



 

Prílohy : VZN č. 1/2020 

               VZN č.  2/2020 

 

 K bodu programu č. 11 

Na záver starosta všetkým prítomným poďakoval za účasť. 

 

 

 

 

 

Zapisovateľka:  Alena Karšayová  ........................................................ 
 
 
Overovatelia : Mgr. Barbora Micháleková Richveisová PhD.      ....................................................... 
 
 
                       Mgr. Mária Matiko Štarková                                  ........................................................ 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 Mgr. Peter Švaral 

                                                                                                            starosta obce 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


